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2011D05449 LIJST VAN VRAGEN – ICT BIJ DE OVERHEID 

1 
Bent u bereid om de aanbeveling van prof. C. Verhoef (Vrije Universiteit 
van Amsterdam) om in het vervolg in de rapportage «Grote ICT-projecten» 
niet uitsluitend te rapporteren over projecten van 20 mln. euro en meer 
van de kerndepartementen, maar te rapporteren over de top x projecten 
(bijvoorbeeld 80%) en dat er ook projecten buiten de kerndepartementen 
moeten worden meegenomen? 

2 
Bent u het eens met de observatie dat het regeerakkoord weinig ruimte 
laat voor innovatie op ICT-terrein? Zo ja, waarom en zo nee, waarom niet? 
(KING) 

3 
Wat is uw reactie op de aanbeveling van de heer Thissen (KING) om de 
informatiekundige uitvoeringstest consequent toe te passen teneinde te 
voorkomen dat de veelheid aan ICT-projecten het absorptievermogen van 
gemeenten te boven gaat? 

4 
Bent u van mening dat de ICT-haalbaarheidstoets een succesvol 
instrument is om een opdracht precompetatief in elkaar te zetten om zo 
optimaal gebruik te maken van de mogelijkheden van ICT als aanjager van 
innovatie zoals reeds negen keer succesvol toegepast zoals door 
mevrouw Roelofs (ICT-office) tijdens het rondetafelgesprek uiteengezet? 

5 
Bent u bereid om in beginsel voorgenomen ICT-projecten altijd aan een 
ICT-haalbaarheidstoets te onderwerpen? 

6 
Hoeveel procent van alle Europese aanbestedingstrajecten betreft 
trajecten van de Nederlandse overheid? En hoeveel procent van de omzet 
van alle Europese aanbestedingstrajecten betreft dit? Wat is de oorzaak 
van het verschil tussen deze percentages? Welke percentages gelden voor 
andere lidstaten? Wat is de verklaring voor de verschillen tussen de 
lidstaten? Bent u bereid het rijksinkoopbeleid ten aanzien van het 
Europese aanbestedingsbeleid aan te passen aan dat van andere lidstaten 
door van hen te leren? (Verhoef, VU) 

7 
Is het u bekend dat een Europees aanbestedingstraject onder de huidige 
omstandigheden vrijwel niet uitvoerbaar is in Nederland en dat het voor 
bedrijven, gegeven de vele eisen aan overheidszijde, erg ondoelmatig is 
om voor een opdracht van 130 000 euro minstens 40 000 euro te besteden 
(en dat bedrag in veelvoud, omdat soms wel twintig partijen een offerte 
indienen) alleen voor een offertetraject? Zo ja, wat is uw mening hierover, 
ook gegeven het feit dat andere landen er met dezelfde Europese 
aanbestedingsrichtlijnen in slagen om uitzonderingsbepalingen op 
Europees aanbesteden van toepassing te laten zijn? Bent u van mening 
dat dit op zijn minst de schijn tegen heeft van een buitengewoon 
ondoelmatig traject? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, waarom 
niet? (Getronics) 
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8 
Wat is naar uw mening de reden dat tijdens het rondetafelgesprek de 
vertegenwoordigers van de overheid op zijn best positief, maar 
voorzichtig, waren over het zogenaamde en, volgens hen, nieuwe 
verschijnsel cloud computing, terwijl vertegenwoordigers van het 
bedrijfsleven uiteenzetten dat cloud computing al jaren om ons heen is, 
zeker in de consumentenbranche maar ook bij de overheid, en niet meer 
te stoppen is? Zou dit verschil in beoordeling van het verschijnsel cloud 
computing en herkenning van het fenomeen om ons heen te maken 
hebben met het op de hoogte zijn van nieuwe technologieën en vooral 
met het nog teveel gericht zijn van de overheid op de eigen processen in 
plaats van het goed bedienen van de burger? (KING, ICTU, KPMG, 
Google) 

9 
Bestaat er onderzoek of, zo niet, een indruk van de prestaties van de 
overheden van de verschillende Europese lidstaten op het terrein van de 
elektronische overheid en hoe scoort Nederland hierbij? Als een dergelijk 
onderzoek niet bestaat, bent u dan bereid dit onderzoek uit te voeren? 

10 
Wat is het aandeel van de kosten van aanbesteding, inclusief de inhuur 
van ondersteuning door consultants hierbij, in het totaal van grote 
ICT-projecten, zoals opgenomen in de laatste rapportage aan de Kamer? 

11 
Bent u van mening dat het wettelijk kader voor de opslag van data van 
personen in Nederland toereikend is? 

12 
Hoe en in welke regelingen is het wettelijk inzage- en correctierecht 
geregeld? Is het waar, dat dit inzage- en correctierecht vaak een louter 
papieren recht blijkt te zijn, dat zich moeilijk laat effectueren? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, welke maatregelen neemt u om daarin verandering te 
brengen? (Rathenau Instituut) 

13 
Bent u bereid om bij alle, daarvoor in aanmerking komende, ICT-projecten 
een privacy-toets vooraf te doen plaatsvinden? 

14 
Bent u alsnog bereid de implementatie van de webrichtlijnen door middel 
van wet- en regelgeving voor de overheid op te leggen na het lezen van 
de bijdragen aan het rondetafelgesprek ICT bij de overheid van de vaste 
commissie voor Binnenlandse Zaken d.d. 26 januari 2011? 

15 
Op welke wijze is uw verantwoordelijkheid voor de ICT bij de overheid 
gewaarborgd? 

16 
Hoe verhoudt de toezegging van de voormalige staatssecretaris van BZK 
tijdens het AO van 12 mei 2010 om te komen met een kosten-/
batenanalyse van de open-standaardenmethode zich tot uw brief van 
24 januari 2011, waarin staat dat een onderzoek inzake de berekening van 
kostenbesparing van open ICT-standaarden niet bestaat? Betekent dit dat 
u terug wilt komen op de toezegging van de voormalige staatssecretaris? 
Zo niet, wanneer zal de kosten-/batenanalyse er zijn en wanneer kan de 
Kamer deze verwachten? 
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17 
Kunt u voorbeelden geven van ICT-projecten die niet op prijs zijn 
beslecht? En kunt u voorbeelden geven van ICT-projecten die slechts op 
prijs zijn beslecht? Hoe worden aspecteisen in de aanbestedingsprocedure 
opgenomen? (Verhoef, VU) 

18 
Wordt in aanbestedingstrajecten gebruik gemaakt van het instrument van 
de precompetitieve dialoog met opdrachtnemers? Zo ja, in hoeveel 
gevallen wel, in hoeveel gevallen niet en waarom niet? Zo nee, waarom 
niet? (AET Europe) 

19 
Is het waar dat slechts enkele malen in de afgelopen zes jaar ICT-projecten 
zijn aanbesteed op basis van art. 29 van het Besluit aanbestedingsregels 
voor overheidsopdrachten (Bao)? Hoe vaak is dat gebeurd? Hoe vaak is 
dat niet gebeurd en waarom niet? (Getronics) 

20 
Is het waar dat in ons omringende landen meestal niet wordt aanbesteed, 
ook niet op basis van onderhandelingen of op basis van art. 29 Bao, maar 
direct wordt gegund? (Getronics) 

21 
Hoeveel websites beheert de rijksoverheid? Welke van die websites 
voldoen niet aan de webrichtlijnen van het Besluit kwaliteit rijksoverheids-
websites en wat is daarvan de reden? Wie is aanspreekbaar op de 
naleving van de webrichtlijnen? (Stichting Accessibility)
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